

二月份最傑出義工

我正在西門菲沙大學完成我的犯罪學的學士與警學證書。我的志願是當一位警察。我喜歡戶外活動，如野營和爬山。當我有時間，我也喜歡彈吉他和鋼琴。

Volunteer of the Month for February

I am currently completing my criminology undergraduate degree and police studies certificate at SFU and am pursuing a career in policing. I enjoy outdoors activities such as camping and hiking. I also play guitar and piano, when I have time!

三月份最傑出義工

身為一位最具有豐富經驗之一的義工，Cecilia 已經在華人警訊服務中心當義工九年了，而現在仍在繼續為大家服務！她不僅每個禮拜都來我們的服務台做義工，她也會為其它特別活動幫忙。像是唐人街慶祝活動和我們在唐人街夜市的攤位。Cecilia 樂於幫助別人也對她周圍的人很親切。

Volunteer of the Month for March

As one of our most experienced volunteers, Cecilia, has been volunteering at the CCPC for the past 11 years and counting! Not only does Cecilia come in weekly to volunteer at the front desk, she also volunteers for many special events, such as the Chinatown Festival and at our booth during the Chinatown Night Market. Cecilia enjoys helping others and is always friendly towards everyone she meets.

四月份最傑出義工

"我很高興可以在華人警訊當義工。在華人警訊當義工是一個很好的經驗。不只可以幫助別人，還可以認識新朋友。我只來加拿大一年半，所以我很努力的再找我的位置，而華人警訊給我很多鼓勵。謝謝大家給我機會在華人警訊當義工。"

Volunteer of the Month for April

"I am very happy to volunteer at CCPC. It is a great experience to work at CCPC. Not only I can help others, but also I can make friends here. I came to Canada only for 1 year and a half, so I am trying my best to find my position here, and CCPC gives me a lot of encouragement. Thanks for all of you giving me a chance to work here with you."

Want your picture on this page?
come volunteer for the Chinese Community Policing Centre!
想要你的照片在這頁嗎?
快來成為華人警訊服務中心的義工吧!
(604)688-5030



Geoff



Cecilia



Mandy

To volunteer with the Chinese Community Policing Centre or to learn more, please call 604-688-5030

想成為華人警訊服務中心的義工或想知得更多，請致電 604-688-5030